



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES
PUBLICS ÉTRANGERS
(La Haye, le 5 octobre 1961)

Notification conformément à l'article 15 de la Convention

AUTORITÉS

Tchéquie, 14-10-2021

(modification)

(Traduction)

« Conformément à l'article 6, alinéa 2, de la Convention, la République tchèque, au vu des récents changements législatifs, déclare que les autorités compétentes pour délivrer l'apostille prévue à l'article 3, alinéa premier, sont :

1. le ministère de la Justice de la République tchèque (Bureau civil international) pour les actes délivrés par les autorités judiciaires ;
2. la Chambre notariale de la République tchèque pour les actes émis ou certifiés par des notaires ;
3. le ministère des Affaires étrangères pour les actes non judiciaires. »

La Haye, le 19 octobre 2021

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>.

XII Légalisation No. 06/2021



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION
FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS
(The Hague, 5 October 1961)

Notification pursuant to Article 15 of the Convention

AUTHORITIES

Czechia, 14-10-2021

(modification)

“The Czech Republic declares pursuant to Article 6 paragraph 2 of the Convention, taking into account the recent legislative change, that the authorities competent to issue the certificate referred to in the first paragraph of Article 3 of the Convention are:

1. Ministry of Justice of the Czech Republic (International Civil Department) for documents issued by judicial authorities;
2. Notarial Chamber of the Czech Republic for documents issued or certified by notaries;
3. Ministry of Foreign Affairs for other than judicial documents.”

The Hague, 19 October 2021

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

XII Legalisation No. 06/2021